
RADA GMINY 
BRODY 

Protokól Nr V11/2017 

Z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Brody odbytej dnia 03 sierpnia 2017 roku 
godz.16,00 w lokalu Urzędu Gminy Brody zwołanej na wniosek Wójta Gminy Brody 

w celu podjęcia uchwał. 

Tematyka obrad: 
1.0twarcie i stwierdzenie quorum. 
2.Przyjęcie porządku obrad 
3.Podjęcie uchwał  zgłoszonych przez Wójta Gminy 
4.Zakończenie obrad sesji 

Ad.! 
Sesję  otworzył  i prowadził  Przewodniczący Rady Gminy Brody Pan Stanisław Wrona 

stwierdzając quorum wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał. Na ogólny stan 
15-tu radnych 1 osoba nieobecna ( R. Dróżdz). 

W obradach sesji uczestniczyli radni i zaproszeni goście: 
-Pan Michał  Gutowski -Z-ca Wójt 
Pan J.Kosiela 	-Sekretarz Gminy 
Pani Dorota Dyka 	-Skarbnik Gminy 

-regionalna prasa 

Ad.2 
Zaproponowany porządek obrad został  przyjęty jednogłośnie. 

Ad.3 
Z-ca Wójta Pan M.Gutowski złożył  do Przewodniczącego Rady Gminy wniosek 

zwołanie sesji nadzwyczajnej z uwagi na konieczność  podjęcia pilnych uchwał  dotyczących 
spraw oświatowych oraz zmian w budżecie Gminy Brody. Każda z poniższych uchwał  została 
omówiona przez Panią  Skarbnik bądź  Z-cę  Wójta, poprzedzona dyskusją. 

Prowadzący sesję  odczytał  przedłożone projekty uchwał  i podał  je pod głosowanie: 

Uchwała NrVII/51/17 w sprawie zmiany WPF Gminy Brody na lata 2017-2023. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała NrVII/52/17 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2017 rok 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała NrVII/53/17 w sprawie przyjęcia od Powiatu Starachowickiego zadania 
publicznego —zarządzania drogami powiatowymi w zakresie wykonania rowu krytego 
w związku z rozbudową  drogi powiatowej DP 0625T Krynki-Brody w celu zabezpieczenia 
przed zalewaniem mieszkańców przy ul.Nadrzecznej w Brodach. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

-Uchwała NrVII/54/17w sprawie utworzenia wydzielonego rachunku dochodów. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



-Uchwała NrVII/55/17 w sprawie utworzenia Publicznego Przedszkola w Rudzie. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

-Uchwała NrVII/56/17 w sprawie utworzenia Publicznego Przedszkola w Krynkach 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała NrVII/57/17 w sprawie projektu uchwały planu sieci publicznych przedszkoli 
i oddziałów przedszkolnych prowadzonych przez Gminę  Brody. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

-Uchwała NrVII/58/17 w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwalę  w sprawie 
projektu dostosowania sieci szkół  podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad.4 

Prowadzący sesję  poinformował  radnych o udzielonej dotacji celowej przez 
Swietolcrzyski Wojewódzki Konserwator Zabytków w Kielcach dla Parafii 
Rzymskokatolickiej p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Krynkach na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków. 	Radni złożyli poniższe interpelacje: 

-Pan Tomasz Budzyń  —proszę  o usunięcie gruzu poburzowego z ul.Gómej i Szkolnej 
w ICrynkach —skrzyżowanie, 

Pan Marek Jedliński —zwracam się  z prośbą  o wyczyszczenie chodnika wzdłuż  ulicy 
między miejscowościami Jabłonna —Styków. Spraw została już  zgłoszona lecz nie zostało to 
wykonane. 
proszę  o naprawę  o zamocowanie znaku sygnalizującego skręt w lewo przy skrzyżowaniu 

ulic Słonecznej i Polnej w Jabłonnie. Znak został  wyrwany i rzucony na pobocze. Z góry 
dziękuję  za wykonanie zgłoszonych interpelacji, 

proszę  o przedstawienie informacji na jakim etapie jest wykonanie ulicy Ogrodowej 
w miejscowości Jabłonna. Proszę  o dołożenie wszelkich starań  w przygotowanie 
dokumentacji i przy wykupie terenu, aby to zadanie znalazło się  w planie budżetu na rok 
2018. 

Pan Stanisław Wrona —zwracam się  z uprzejmą  prośbą  o dowieszenie lampy 
oświetleniowej na słupie nr 36 ul.Wylotowa (na wprost budynku Pani Kasperskiej). Jeżeli nie 
ma możliwości dowieszenia tej lampy to proszę  zdemontować  lampę  z innego słupa 

oświetleniowego, które np. się  dublują, 

Pan Janusz Adamus —proszę  o przegląd i wycinkę  zakrzaczeń  przy drogach powiatowych 

na terenie całej gminy. Prośbę  swą  motywuję  tym, iż  zakrzaczenia rosnące poza obszarem 
przeznaczonym do wykoszenia w wielu miejscach wychodzą  na pas jezdni. 

Przewodniczący Rady o godz.17,30 zakończył  obrady sesji nadzwyczajnej po zrealizowaniu 

całego planu posiedzenia 

.Protokołowała :M.Kutera 
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